
  
   Protokoll fört vid sammanträde med kyrkorådet  
   i Båstad-Östra Karups församling 2024-02-28   

församlingsgården i Båstad 
 
 
Närvarande Ordf. Peder Hörup, Kh. Ann Lidgren, Barbro Johansson 
beslutande: Kerstin Larsson, Tomas Peterson, Lena Leijon, Johanna Bergulv Karsberg 
   
Närvarande  Anne-Christine Bredvad-Jensen 
ej beslutande:  
 
Frånvarande:  
 
Övriga närvarande: Sekr. Evelin Senniksen, Henrik Persson tom. § 16 
 
 
  § 13 
Mötets öppnande Ordf. Peder Hörup hälsar välkomna och förklarar sammanträdet öppnat, 

vi inleder med psalmsång. 
 

  
  § 14 
Dagordning Dagordningen godkänns med tillägg av 2 punkter, Henrik börjar med en punkt 

om våra Larm och Evelin önskar en punkt om Arkiv. 
  
  § 15 
Justering Till att justera protokollet utses Barbro Johansson tisdag 5 mars kl. 10. 
 

§ 16 
Larm Henrik informerar om att våra larm inte kommer att fungera när man kopplar 

bort 2G och 3G nät. Vi har idag 6 separata larmsystem, ett till varje fastighet. 
Henrik har specat upp 4 förslag (se bilaga) och meddelar att man kan söka 
bidrag från stiftet med upp till 75% av kostnaden. Frågan bordläggs till nästa 
sammanträde, då ledamöterna kan läsa på och fundera för beslut. 
Vi tackar Henrik för bra förslag. Henrik lämnar sammanträdet. 

 
 § 17 
Nytt arkiv  Evelin informerar om arkivet och dess ordning. Enligt kyrkans bestämmelser 

ska arkivet 2024 gå över till Verksamhetsbaserad arkivredovisning (VBA) 
 Detta ska även beslutas i kyrkoråden. 
 Kyrkorådet beslutar gå över till Verksamhetsbaserad arkivredovisning 2024. 
 
 § 18 
Info. Tillgänglighets- Peder informerar om den pågående tillgänglighetsanpassningen till Ö Karups 
anpassning ÖK k kyrka, som blivit försenad p.g.a. väder och personalbrist. Men nu är de i gång 

och snart klara. 
 
 § 19 
Nya o gamla Ann informerar om policydokumenten som är omgjorda och ligger på Avonova.  
Policydokument Peder menar att de ska MBL förhandlas innan de kan tas till beslut i KR. 
 Arbetet fortgår. Frågan bordläggs. 
 
 
 



 § 20 
Ifo. från Lant- Peder informerar om kommunens förslag på servitut till parkeringsplatsen 
mäteriet vid kyrkogården i Båstad. Förslaget godkänns ej då det blir problem med 

tillgängligheten till våra fastigheter. Vi får jobba vidare. Se bilaga. 
 
 § 21 
Uthyrning av lilla Vi kommer lämna förslag på avtal till Arenabolaget som önskar hyra  
Parkeringen parkeringen veckorna 28–29. 
 
 § 22 
Kyrkoherden Kh. Ann informerar: 
Informerar En orgelexpert har idag tittat på våra kyrkorglar i Mariakyrkan. 

Orglarna är ej i bra skick och bör åtgärdas, det finns även mögel i kor- 
och läktarorgeln. Vi behöver fundera på hur vi går vidare med underhållet. 
Avfuktarna i Mariakyrkan verkar inte vara i gång, tas upp i FU. 
Församlingsinstruktionen är antagen och signerad av Biskopen. 
Hela FIN är mailad med kontraktsprostens kommentarer till kyrkorådet. 

 FIN skrivs om efter 4 år. 
Kyrkstöten är på G nu och det blev skrivfel i kyrkoherdens nyhetsbrev. 
Kyrkstöten kommer ut 3 gånger om året. 

 
 § 23 
Personal Candela har slutat. 

Rakel avtackades i går på personalmötet av personal och kyrkoråd genom 
Barbro Johansson.  
Niklas Johanneson vikarierar som kyrkogårdsföreståndare, Lotta leder och 
fördelar arbetet, kyrkoherden har arbetsmiljöansvar och Morgan gör schema. 
Madeleine kommer att gå i pension och hennes sista arbetsdag är 8 mars. 
Madeleine kommer avtackas tillsammans med Karin på Öppet hus med festfika 
den 26 april i Båstads församlingsgård. Alla är välkomna!  
Karin avtackas den 28 april i Mariakyrkan. 

 Säsongsanställda kommer att hjälpa till på kyrkogårdarna som verkar vara i fas. 
  Rekrytering av 50% komminister och 70% musiker pågår. 

Föreslås att PU personalutskottet får delegation att besluta om 70, 90 eller 
100% musikertjänst. 
Kyrkorådet beslutar i enlighet med förslaget att PU får delegation att besluta 
om tjänstgöringsgrad. 

 

 § 24 

Beslutsuppföljning Beslutsuppföljningen från 2024-01-18 föreligger, genomgås och uppdateras. 

 

Sammanträdet ajourneras 5 minuter. 
 

 § 25 

Rådet runt *Johanna bjuder på sockerkaka från Malen, vilket vi tackar så mycket för. 

*Tomas informerar om gravstenar som ska provtryckas och inkomna anbud  

på ca 300.000.- för det samma. 

Trädkrans och grindstolpar pågår. 

*Anne-Christine tackar för morgonmässan och ny agenda. 

*Lena undrar när komministrar och musiker ska intervjuas?  

Musiker intervjuas nästa vecka. 

 

 



 

* Ann informerar om 15 mars i Grevieparken för all personal och alla 

förtroendevalda på Bjäre, kl. 9-15. 

Den 8 mars blir det en lunchkonsert kl. 12 på Internationella Kvinnodagen. 

Biskopen har bjudit in till konferens 2 dagar i höst. 

Årets Julinsamling till Act gav 50.185.- och under hela 2023 har församlingen 

fått in ca 284.000.- 

*Evelin läser inbjudan till mottagningsgudstjänst för ny kyrkoherde Bernice 

Åkesson i Strövelstorps kyrka den 17 mars kl. 10. 

Johanna får affischen om valet 2025, tidslinje över saker som ska göras.  

 

 § 26 

Avslutning Ordföranden tackar för idag, förklarar sammanträdet avslutat och vi avslutar 

med ”Barnens bön”. 

 

 

 

 

 
Båstad den 2024-02-28  Vid protokollet 

 
 
 
 
  Ordf. Peder Hörup   Evelin Senniksen 
 
   
 

Justeras      Sammanträdestid: 3+1 tim. 
 
 
 
 
  Barbro Johansson 


